
Styrelsemöte Svenska vita älghundsklubben. 

 

Datum: 2021-02-24  

Tid:  18.30 

Plats:  Teams 

Närvarande: Christina Gevert, Andreas Johansson, Inga Berit Lein, Jimmy Morelius, Tone 

Kampevoll, Thomas Norberg 

Inbjuden: Katarina Eriksson             (frånvarande: Helle Christenssen) 

 

§ 1 Mötets öppnande. 

      Thomas öppnade mötet 

§ 2 Val av Sekreterare.  

       Carola Jonsson 

§ 3 Val justerare. 

      Christina Gevert samt Thomas Norberg  

§ 4 Godkännande av dagordning. 

       Godkändes 

§ 5 Föregående protokoll. 

       Ok 

§ 6 Information och frågor från avelsrådet 

Avelsrådet har frågat SÄKs avelskommite’ hur det står till med vår ras och SÄK verkar 

bekymrade, vi har en effektiv populationsstorlek på ca 40 som ska vara lägst 100 helst 200.               

Möte med Hans Lantz som ska ge oss alternativ att öppna stamboken på något sätt. 

Avelsrådet har varit på avelskonferenser och är intresserade så vill vi gärna ha hjälp men inte 

att de tar över rodret. Hur kan vi få mer röntgen, jaktprov för att öka avelsbasen. Avelsrådet 

tror att de som gått tomma och valpar som dött beror på inavelsdeppressioner. 

Rasen kommer att försvinna om vi inte gör nåt. Avelskommiten återkommer med förslag. 

 

 

 

 

 



§ 7 Kennel som inte följer regler vid parning. Vilka åtgärder ska göras? 

Inga parningar som bryter mot avelskriterierna får stå annonserade på klubbens forum.  

När valpar föds vars parning bryter mot avelskriterierna ska man inte stå omnämnd som 

kennel på SVÄ hemsida. 

Uppdrag som förtroendevald när man inte följer klubbens regler är inte lämpligt men 

styrelsen kan inte utesluta förtroendevald som är tillsatt av stämman, däremot kan man 

upplysa den det berör om problemet och då kan personen avsäga sig uppdraget själv eller 

sitta tills nästa stämma. Thomas får uppdraget att prata med berörd och även valberedning. 

 

§ 8 Vandringspokaler: Ledhund, löshund och blodspår. Hur ska detta hanteras? Svårigheter? 

Vilka innehar pokalerna nu?   

Vi köper in för varje år i stället. 

§ 9 Ekonomin är god, vilka åtgärder gör vi för att ge valuta för medlemskapet? Bidrag till? 

51 500:-  + SCA sponsring med 5000:- sista året. Jimmy o Thomas skriver nytt avtal med dom 

Vi går ut med att vi bidrar med startavgiften till jaktprov säsongen 2021-2022. Styrelsen 

pratar vidare om det. 

§ 10 Kommande årsmöte: 

10 juli Digitalt möte via Teams 

§ 11  Övrigt: 

Jimmy och Thomas drar 3 vinnare i HD/ED kampen för 2021  

Thomas ger klartecken att flytta hemsidan. 

§ 12 Mötets avslutande samt datum för nästa möte. 

 Katarina och Thomas kallar till nytt möte när de fått svar från SÄK eller när det blir dags igen. 

 

       Justerare    Justerare 

                                                     

 


